
Hvad skal jeg gøre hvis det bliver ulovligt? 

Skal jeg så til at købe tobak smøger igen? 

e-smøgen har virkelig hjulpet mig efter at ha røget tobak i 13 år. og har prøvet alt ! men da jeg så 

fik en e-cigaret stoppet jeg med at ryge tobak med det samme, jeg er nu nede på 6 mg. nikotin. Jeg 

har fået det meget bedre både psykisk og fysisk ! Og kan trække vejret ordenligt nu og min hals 

piver ikke mere.. Så alle de politiker er da hul i hovedet hvis de ville gøre det ulovligt og alt muligt 

fis!  
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